
 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

Από το πρακτικό 3 /2022 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του Δήμου Κορδελιού – 
Ευόσμου. 
 
ΘΕΜΑ:  «Συζήτηση επί των προβλημάτων της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού»  

 

Στο Ελευθέριο-Κορδελιό σήμερα 21 Μαρτίου του έτους 2022 και ώρα 18:00 μ.μ. στο ΘΕΠΑΝ 
Παπαδιαμάντη 1 και  Κατσαντώνη γωνία,  συνήλθε σε μεικτή τακτική συνεδρίαση το συμβούλιο της 
Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού   ύστερα από την 10607 /16-03-2022 πρόσκληση του Προέδρου κ. 
Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύμβουλο.  
 

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) μελών βρέθηκαν παρόντα (9)  

εννέα   δηλαδή: 

 

                            ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                     ΑΠΟΝΤΕΣ 

1.  Μεσθανεύς Πέτρος                   Πρόεδρος                         1.   Σκορδαλού Αναστασία              Μέλος                               

2.  Λαζαρίδης Γιώργος                   Μέλος                               2.   Μαριούλα Παναγιώτα               Μέλος                      

3.  Συμεωνίδης Λάζαρος                Μέλος                                

4   Χαρατσίδου   Νίνα                     Μέλος                           

5.  Σκορδαλού Αναστασία              Μέλος                                

5.  Καπνοπούλου Έφη                   Μέλος  

6.  Τερζόπουλος Κων/νος              Μέλος 

7.  Στεφανίδης Αθανάσιος              Αντ/δρος  

8.  Γεωργιάδου Μαρία                    Μέλος                                   

9.  Τσίπη Ευγενία                           Μέλος 

   10. 

   11.  

            Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα. 

            Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς κήρυξε την έναρξη της       

συνεδρίασης.  

      Ο Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς  εισηγούμενος το 1o  και μοναδικό θέμα  της ημερήσιας διάταξης  
έδωσε το λόγο στα μέλη του Συμβουλίου προκειμένου να καταθέσουν τις απόψεις τους στα προβλήματα 
της Κοινότητας. Τα προβλήματα που συζητήθηκαν αφορούσαν τη δυσοσμία των ΕΛΠΕ ,την ανάπλαση 
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πεζοδρομίων, τον πεζόδρομο, το πλύσιμο κάδων ,το ιδιοκτησιακό καθεστώς του ΘΕΠΑΝ , ενημέρωση 
εκδηλώσεων , της καθαριότητας , του πρασίνου, των παιδικών χαρών, της  παρέλασης , της ρύπανσης 
του περιβάλλοντος , το υπόγειο πάρκινγκ , τον ανεπαρκή φωτισμό, το ΚΠΕ, τη μελέτη Παπάγου   και 
λειτουργία του Τοπικού Συμβουλίου.  

 Πέραν των προβλημάτων υπήρξαν και θετικές αποτιμήσεις  όπως η αντικατάσταση παιχνιδιών στις 
παιδικές χαρές , αντικατάσταση κάδων στις οδούς Π. Μελά . Κατσαντώνη, Πολυτεχνείου και συνέχεια   
τοποθετήσεων  και σε άλλες οδούς.  

Επίσης υπήρξε ανάπλαση στο γήπεδο Πρωτέα , στο ΚΑΠΗ, στο κλάδεμα δένδρων , μελέτη για την οδό 
Παπάγου όσο αφορά  την ανάπλασή της. Αναφορά υπήρξε  για το υπόγειο πάρκινγκ όπου η  εισήγηση 
στο Δημοτικό Συμβούλιο για τη λειτουργία του, δυστυχώς η πρόταση του Δήμου καταψηφίσθηκε.  

 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α.5 /2022 

 

O Πρόεδρος          Τα μέλη 

Του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας  

Ελευθερίου-Κορδελιού 

 

        Μεσθανεύς Πέτρος                                   ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

         

 

 

 


